

Notice on e-Cheque Tariff

HSBC introduces e-Cheque services in December 2015 as part of an industry wide launch of the new e-Cheque payment method in Hong Kong. A new tariff for these services comes into effect from 7 December 2015 as follows:

		Hong Kong dollar e-Cheque	Renminbi e-Cheque	US dollar e-Cheque
Stop Payment Order	Each e-Cheque via HSBC Internet Banking ¹	Waived	Waived	Waived
	Each e-Cheque via other channels ²	HK\$100	HK\$100	HK\$100
Returned e-Cheque	Each e-Cheque returned due to insufficient funds ³	HK\$150	RMB200	HK\$150
	Each e-Cheque returned for other reasons ⁴	HK\$50	RMB50	HK\$50

1. Online stop payment orders can only be performed during specified operating hours and before a payee has presented the e-Cheque.
2. Stop e-Cheque service is available via branch and Phonebanking. Stop e-Cheque via Phonebanking is available for Business Customers only.
3. If you issue an e-Cheque which would either cause your account to be overdrawn or exceed an existing overdraft limit, we may treat this as your informal request for an unauthorised overdraft. We may, however, refuse your request and return the e-Cheque to you and charge a handling fee without prior notice.
4. If you issue an e-Cheque which contains an error(s) or it is not issued in accordance with our requirements, we will return the cheque to you. A handling fee will be imposed without prior notice for returning the e-Cheque and relevant administration incurred.

Note: This notice is for e-Cheque only and not applicable to paper cheque. Please refer to the bank tariff for fees and charges that are applicable to paper cheque.

For enquiries, please contact our branch staff or our hotline at (852) 22333000 (Personal Customers) / (852) 27488288 (Business Customers).

Issued by The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited
7 December 2015

有關電子支票服務收費通知

滙豐於2015年12月推出電子支票服務，以配合業界在香港推出的全新電子支票支付方法。為此，由2015年12月7日起，以下收費將適用於電子支票服務：

		港元電子支票	人民幣電子支票	美元電子支票
停止付款指示	透過滙豐網上理財 ¹ （每張）	豁免	豁免	豁免
	通過其他途徑 ² （每張）	100 港元	100 港元	100 港元
退票	因款項不足而遭退票 ³ （每張）	150 港元	200 人民幣	150 港元
	因其他理由而被退票 ⁴ （每張）	50 港元	50 人民幣	50 港元

1. 通過滙豐網上理財發出停止付款指示僅限於特定營運時間，且收款人仍未提交電子支票。
2. 電子支票停止付款指示可以通過滙豐電話理財及分行進行操作。通過滙豐電話理財發出停止付款指示僅適用於工商金融客戶。
3. 若您發出的電子支票會令您的戶口出現透支情況或超出現有透支限額，本行將視為您已臨時作出未經授權透支要求。本行可能拒絕您的要求及安排退票，並在不另行通知的情況下收取手續費。
4. 如您發出的電子支票包含錯誤資料或未能符合本行要求，本行將會因此安排退票。在不另行通知的情況下，本行將就安排退票及其他相關銀行手續收取費用。

注：此通知僅適用於電子支票，且不適用於紙張支票。有關紙張支票適用的服務費用，請參閱銀行費用服務簡介。

如閣下欲了解更多，請向分行職員查詢，或致電本行熱線 (852) 22333000（個人理財客戶）／(852) 27488288（工商金融客戶）。

由香港上海滙豐銀行有限公司刊發
2015 年 12 月 7 日